
K-K:N VAMMAISNEUVOSTO 5/22 

Aika: Torstai 24.11.2022klo 14-15.30 

Paikka: teams –kokous  

 

Osallistujat: 

Eija Hakulinen, Kitee 

Liisa Pirhonen, Kitee 

Eila Uuksulainen, Kitee 

Arto Luukkainen, Kitee 

Marja-Liisa Lamminsalo, Rääkkylä 

Toivo Koponen, Rääkkylä 

Vuokko Väistö, Tohmajärvi 

Tero Lepola, Tohmajärvi 

Ritva Simonen, Tohmajärvi 

Arja Pirhonen, Tohmajärvi 

poissa:  

Jyrki Kymäläinen 

Arja Rahunen 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja aloitti kokouksen klo 14. Kaikki osallistujat olivat teams yhteydellä mukana 

kokouksessa. 

 

2. Tohmajärven liikenneturvallisuustyöryhmän edustajan valinta 

Tohmajärven kunnanhallitus on pyytänyt vammaisneuvostoa nimeämään edustajansa Tohmajärven 

liikenneturvallisuusneuvostoon. Puheenjohtaja avasi keskustelun. Vammaisneuvosto päätti, että 

Tohmajärven edustajana toimii Arja Pirhonen ja varalla Tero Lepola. 

 

3. Kotona yksin asuvan pärjääminen tilaisuuksien uudet ajankohdat 

Lisääntyneen koronan takia syksyksi suunnitellut Kotona yksin asuvan tilaisuudet päätettiin siirtää 

keväälle -23 seuraavasti: 

Rääkkylä 23.5. klo 13-16 

Kitee 24.5. klo 9-12 

Kesälahti 24.5. klo 14-17 

Tohmajärvi 25.5.klo 13-16 

Seuraavan kerran työryhmä kokoontuu Maaliskuussa -24 

 



4. Esteettömyyskartoitus Tohmajärvi 

Ennen varsinaista kokousta suoritettiin Tohmajärven uuden liikuntahallin laajennuksen ja ahjon 

alueella esteettömyyskartoitus. Kartoitukseen osallistui Tero Lepola, Arja Pirhonen ja Tohmajärven 

tekniseltä puolelta Mika Ilvonen. 

Esiin nousivat seuraavat asiat: 

Liikuntahallin uusi kuntosali: 

Esteetön, apuvälineillä kulkeminen hyvin huomioitu.  

Ulko-oven kynnykseen tarvitaan pieni luiska.  

Portaiden huomioraidat heikkonäköisille hyvät.  

Inva -wc tarvitaan kirjallinen ohjeistus vesihanan aukaisusta.  

Ulko-oven edessä Inva-parkkipaikka mikä on kovalla käytöllä. 

Ahjon koulukeskus: 

Esteetön kauttaaltaan.  

Varmistettava että kuulolaite induktion merkki on asennettu Värtsilä saliin, induktion testaaminen 

myös tarkistettava säännöllisesti.  

Ahjon inva-paikat ovat kirjaston henkilökunnan autojen parkkipaikkoina, niiden käyttö on uudelleen 

organisoitava, koska nyt inva-paikkaa tarvitsevat kirjaston asiakkaat jättävät autonsa opettajien 

varatuille paikoille. 

Kipinä ( Kansalaisopiston tilat): 

Ensikesänä rakennetaan Kipinän sisäänkäyntiin luiska mikä mahdollistaa liikuntarajoitteisten pääsyn 

tiloihin. 

Kota, koulun ja pururadan läheisyydessä: 

Kota eikä kodalle pääsy ole esteetön. Kota ei sovellu liikuntarajoitteisille.  Esteetön kodan 

rakentaminen varattu seuraavaan talousarvioon 2023. 

 Kunnan virastotalo: 

Ulko-oven edessä vanerinen luiska, se on talvella liukas, siihen tarvittaisiin joko kumimatto tai 

jarruliuskat 

Virastotalolle on suunnitteilla v. 2023 inva-wc 

Virastotalon ulkovalot himmeät. Sen alueen ulkovalot kaipaavat tarkistusta. 

 

 

5. Muut asiat 

Liisa Pirhosen ehdotuksesta päätettiin, että vammaisneuvosto tutustuu Kiteen uuteen 

”leikkipuistoon” jo suunnitteluvaiheessa ja sitten kun alue on valmis.  Liisa selvittää asiaa. 

 

6. Seuraavakokous  

Seuraava kokous pidetään 24.2.2003 Kiteellä, siten että ensin suoritetaan  Kiteellä 

esteettömyyskartoitus 

 

 

 


